
Afrondend Debat MTR, 23 september 

 

Voorzitter, 

 

Namens de fractie van PAL GroenLinks heb ik vorige week ingebracht: 

- dat wij ons kunnen vinden in de hoofdlijnen van de MTR-brief 

- Dat we het goede vinden dat er financiële buffers worden aangelegd om de 

gevolgen van corona op te kunnen vangen 

- Maar dat we ook voorbij deze crisis moeten kijken en er voor moeten 

zorgen dat Leeuwarden er straks sterker, socialer en duurzamer voor staat. 

 

We willen daarom dat het college volop inzet op de omscholing van 

werknemers die hun baan zijn kwijt geraakt, dat we blijven investeren in 

cultuur en dat Leeuwarden groener en klimaatvriendelijker gaan inrichten.   

 

Moties 

Vanavond richten we ons op de moties die zijn aangekondigd 

- De motie van VVD ten aanzien van cultuur zullen wij niet steunen. Ik wil wel 

vanaf deze plek zeggen dat we waardering hebben voor de grondigheid 

waarmee jullie dit hebben aangepakt. Qua dekking en qua structureel 

maken van gelden stellen we andere prioriteiten. Wij denken dat het nu 

vooral belangrijk is om Neushoorn perspectief te bieden.  

- Waar we het wel mee eens zijn is dat Neushoorn niet alleen gebaat is bij 

geld. De problemen met Friesland college moeten worden opgelost en er 

kunnen meer kansen worden gepakt op het gebied van samenwerking. Wij 

denken dat bij beide zaken de gemeente een actievere rol in moet spelen. 

De vrijblijvendheid moet er vanaf. Dit is ook de reden waarom we samen 

met D66 en andere partijen een motie indienen. Waar we qua 

samenwerking uiteindelijk uitkomen, moet op inhoud worden bepaald. 

Daar staan we nog open in. 

- Waar we het ook over eens zijn is dat er een structurele oplossing moet 

komen voor de bieb. Volgens mij leeft die wens vrij breed in de raad en 

heeft het college ook toegezegd om met voorstellen te komen, zodra de 

financiën het toe laten 



- De moties van GBL zullen we beide niet steunen. Wij vinden juist de 

energieagenda een belangrijk onderdeel als we het hebben over “voorbij 

de crisis kijken” en het lange termijnperspectief voor ogen houden. 

Daarnaast zorgt u met de motie toeristenbelasting voor een structureel gat 

in de begroting; u schuift daarmee problemen voor u uit; 

- Wat betreft de deprivatisering was- en kleedgelegenheden vinden wij ook 

dat het allemaal lang heeft geduurd. We willen de wethouder verzoeken 

om dit nu snel tot een afronding te brengen. Een uitnodiging voor een 

gesprek ligt er al, hebben wij begrepen. Voor extra compensatie zijn wij op 

dit moment geen mogelijkheden. In onze optiek staat de sportbegroting 

ook onder druk door corona (minder inkomsten/extra uitgaven), maar 

wellicht kan de wethouder hier nog iets zinnigs over zeggen.  

 

Tot slot 

Wij zijn de uitwerking van deze MTR-brief graag terug bij de 

begrotingsbehandeling en zullen het college houden aan de toezeggingen op 

het gebied van groenonderhoud, een plan van aanpak voor omscholing, extra 

middelen voor cultuur en toelichting op de bestedingen voor ICT en 

digitalisering. 


